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Betreft:  Forum Stad 12 maart 2024 
 
Betreft ‘Openstaande’ vraag gesteld tijdens het forum van 14 september jl. 2023 
 
Tijdens de behandeling van het Fietsplan 2040 is door de fractie van de PvdA aandacht gevraagd voor de School-zone op de 
Admiraal Helfrichsingel.  
 
Het verzoek aan de wethouder was om nog eens goed naar de huidige School-zone te laten kijken naar aanleiding van oa 
vragen van ouders van basisschool ‘de Akker’ gevestigd in de Trompetstraat 3 alhier. Dit is een regionale school waar kinderen 
naar toe gaan vanuit heel Rijswijk en soms van daar buiten. 
 
Zij ervaren o.a. de kruising Admiraal Helfrichsingel met de Tamboerijnlaan lastig en gevaarlijk voor fietser (ouders met kleine 
kinderen). Ook de T kruising Harpsingel met de Admiraal Helfrichsingel is hierbij lastig te nemen voor fietsers. 
 
Halverwege de Admiraal Helfrichsingel is een aanduiding met over steek welk vooral gebruikt wordt door ouders met kinderen 
gaande naar de Bredeschool Muziekbuurt. 
 
Het verzoek van de PvdA-fractie was om de aanduiding School-zone en de verschillen verkeerspalen met deze aanduiding iets 
te verplaatsen waardoor de School-zone groter en het veiligheidsgevoel groter zou worden. 
 
Voorstel was om de School-zone aanduiding al te laten beginnen bij de kruising Klaroenstraat met de Admiraal Helfrichsingel en 
al op de Harpsingel met de Admiraal Helfrichsingel. 
 
De wethouder had toegezegd hiernaar te laten kijken en hierop terug te komen. 
 
Onze vraag: hoe staat het er mee? 
Visueel is er tot op heden niets veranderd en blijven hier vragen over komen bij onze fractie. 
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